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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:276 Framtiden för Ekobrottsmyndigheten 

I medierna har vi kunnat läsa att utredningen Översyn av 
Ekobrottsmyndigheten – förbättrade förutsättningar att bekämpa den 
ekonomiska brottsligheten avser att föreslå en nedläggning av 
Ekobrottsmyndigheten. Enligt uppgifter råder stor oro på myndigheten, och 
människor söker andra jobb. 

Regeringens direktiv till utredaren är ju snarare hur Ekobrottsmyndigheten ska 
utvecklas med konkreta frågor, såsom i vilken mån EBM ska kunna bedriva 
egen underrättelseverksamhet, vilka ytterligare register myndigheten behöver 
tillgång till och möjligheten att bistå Kronofogdemyndigheten vid utmätningar 
på distans.

Med anledning av detta vill jag fråga justitieminister Gunnar Strömmer:

 

Kan ministern i dag lugna Ekobrottsmyndighetens 670 medarbetare med att slå 
fast att utredningen syftar till att utveckla den viktiga verksamheten i kampen 
mot den grova organiserade brottsligheten och inte att avveckla den?

………………………………………

Lars Isacsson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2024-12-11
Besvaras senast
2025-01-17


